



## 符合人体工学的造型设计 Ergonomic Shape Design

面罩采用了人体工程学的设计，因此只需使用最小的压力即可达到密封，便于医生的单手操作  
The mask is designed according to human engineering, then it only needs smallest pressure and then reaches a seal over the face. The doctor can operate it by single hand



## 无毒无味的环保材料 Safe & Green Material

面罩的主要材料采用PP和TPE等医用级原料，不含PVC，不含乳胶，不但可以保护病人的安全，同时对环境无影响  
BQ+ Musk is made of Medical Grade PP & TPE, contain no PVC or Latex, it will protect patient's safety and also the environment



## 容易识别的尺寸选择 Rememberable Size Choices

面罩仅有4个型号，却涵盖了所有年龄阶段的病人的使用。不但方便医生的选择，而且可以减轻库存管理  
The mask has only 4 sizes but covers all patients' treatment. It is not only convenient for doctor's choice, but also good for stock management.

Mask 面罩型号	Patient	适用病人
Mask Papa	Male adult	成年男性
Mask Mama	Female adult	成年女性
Mask BQ	Kid	小孩
Mask BB	Baby	婴儿

## 美容注射器

Aesthetic Syringe 一次性医学美容深度可调注射器，专利号：ZL201510612757.0

妙手仁心，创造真善美

The curer benevolent heart creates true, love and beauty.

鲨鱼尾助推器：  
注射粘稠液体更加省力

Shark tail-shaped Shark booster:  
Facilitate the injection of viscous liquid.

32G超细短斜面针尖，  
无痛无出血

32G ultra-thin & short bevel cannula brings you no pain or bleeding

Item No.	Gauge	Length
1G3207	32G	7mm
1G3210	32G	10mm
1G3213	32G	13mm



回抽拇指环：接近血管或神经时迅速回抽

Withdrawing thumb loop: Allow immediate withdrawing in the case of approaching to blood vessels or nerves.

## 注射美容混药接头

Disposable Solid Connector for Luer Lock & Luer Slip

将两个注射器的鲁尔公接头进行对接，用于药品及其他液态物质的混合、分配和转移。

The docking of male Luer connectors of two syringes can realize mixing, distribution and transfer of drugs and other liquid substances.

还可用于美容注射时，注射器的暂时搁置。

The apparatus can also used for temporary syringe holding during cosmetic injection.



Item No. : DFL05